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Завдяки вдалій дислокації, 
яскравому оформленню, різно-
манітній рекламній продукції 
стенд ЗДІА виявився, практично, 
в епіцентрі потоку відвідувачів. 
Немало зусиль для цього додали 
співробітники академії. 

Приймальна комісія та 
факультет довузівської підго-
товки підготували студентів для 
роботи на виставковому стенді, 
створили графік 
їх чергування, 
з а б е з п е ч и л и 
н а о ч н и м 
матеріалом і так 
далі. 

На думку начальника ІОЦ 
Миколи Миколайовича 
Пруденка, виставка — це 
перша сходинка, на яку стає 
майбутній абітурієнт, коли 
здійснює найголовніший 
вибір в житті — вибір професії 
та ВНЗ. ІОЦ забезпечив 
технічне обслуговування 
стенду академії та делегував 
кваліфікованих фахівців. 

В і д д і л 
реклами та 
зв’язків з 
громадськістю 
не тільки 
о р г а н і з у в а в 
і н т е р в ’ ю 
ректора ЗДІА 
в запорізькому 
е ф і р і , 
з а б е з п е ч и в 
академію яскравими плакатами, 
листівками, газетами, але й взяв 
на себе розробку їхнього дизайну. 

Не залишалися осторонь 
Рада деканів, деканати всіх 
факультетів ЗДІА та інші 
структури та підрозділи академії. 

З 4 по 8 квітня у виставковому залі ЗТПП 
відбулась VІІІ міжрегіональна спеціалізована 

виставка “АБІТУРІЄНТ— 2007”. 

Зерна посіяні — 
залишилося дочекатися 

Насичено, творчо й, безумовно, корисно! Саме так і відбувся 
День відкритих дверей, що пройшов 22 квітня в академії. Від початку 
до закінчення захід був проведений на високому організаційному 
рівні. Активну участь у ньому взяли всі факультети. Не поступалися 
їм і гості — майбутні абітурієнти та їх батьки, які близько години 
“атакували” нашого ректора різними питаннями. І не тільки завдяки 

його авторитету, але 
й дякуючи яскравій, 
ретельно спланованній, 
хоча й не позбавленної 
елементу експромту 
та теплого гумору, 
вступній промові.

Володимир Іванович 
висвітлив особливості 
нашого ВНЗ, переваги 
навчання в ньому, від-
значив наші безумовні 
плюси, називаючи 
речі своїми іменами, 

відверто та чесно. Як мовиться, «прозоро»: життя, як воно є. На 
закінчення ректор ЗДІА привітав переможців і призерів олімпіад із 
зарахуванням до лав студентів академії.

Підтримали ініціативу й на факультетах: зручні покажчики 
аудиторій, чергові з табличками назв кафедр, барвисті плакати і 
стіннівки, студентська самодіяльність, вичерпні розповіді фахівців 
на самих кафедрах і, звичайно, роздавальний матеріал (буклети, 
газети) — все це справило гідне враження на гостей. 

Так тримати, академія!

ВІТАЄМО!!! 
Гандбольна команда ЗДІА, до складу якої входять студенти-

другокурсники та випускники академії, у чемпіонаті України 2006-
2007 р. серед чоловічих команд першої ліги ДОСТРОКОВО 

завоювала  золоті медалі й путівку до ВИЩОЇ ЛІГИ!!! 

Сердечно вітаємо і пишаємось: гравцями команди, її тренером 
Віктором Апанасенком (директором дитячо-юнацької спор-
тивної школи) і, звичайно ж, президентом команди Олександром 
Миколайовичем Кузьменком! Команда та її керівництво вислов-
люють подяку своїм друзям-меценатам В. Реньову та В. Бахтіну, 
обласному спорткомітету, керівництву ЗДІА в особі ректора В.І. 
Пожуєва та іншим. Безумовно, славні традиції гандбольного ЗІІ 
сьогодні переживають новий підйом, друге народження. І не може 
бути сумнівів у тому, що, граючи у вищій лізі, наша гандбольна 
команда отримає подальшу активну підтримку своєї alma mater!

Життя як воно є...



ПЕРЕМОЖЦі ОЛіМПіАДИ
У Дніпродзержинському державному технічному універ-

ситеті з 2 по 6 квітня відбувся ІІ етап Всеукраїнської сту-
дентської олімпіади зі спеціальності «Обробка металів тиском 
та обладнання для обробки металів тиском» серед студентів  
ВНЗ України ІІІ – ІV рівня акредитації.V рівня акредитації. 

Від ЗДІА для участі в олімпіаді були запрошені студенти гр. 
ОМТ-03д Корсакова Юлія, Сліпко Сергій, Коваленко Антон. 
Керівник команди – завідувач кафедри ОМТ, академік Академії 
наук вищої школи України, професор, д.т.н. Борис Петрович 
Середа.

У безкомпромісній боротьбі серед 17 найкращих ВНЗ України 
наша команда виборола почесне третє загальнокомандне місце. 
О р г а н і з а т о р и 
олімпіади відзначи-
ли високий рівень 
наших студентів, 
вказали на помилки 
та визначили основні 
напрямки роботи. 
Кращі студенти були 
нагороджені дипло-
мами:
Корсакова Юлія 

– за високий рівень 
знань у технології 
прокатного вироб-ництва;
Сліпко Сергій – за високий рівень знань у теорії ОМТ;
Коваленко Антон – за кращі знання механічного обладнання 

цехів ОМТ.
По закінченню олімпіади студенти побували на екскурсії 

на Дніпродзержинському металургійному комбінаті ім. Ф.І. 
Дзержинського.

* * * 
З 2 по 3 квітня 2007 р. в Харківському національному 

автомобільно-дорожньому університеті відбувся ІІ етап 
Всеукраїнської студентської олімпіади з технології 
конструкційних матеріалів і матеріалознавства серед 
студентів вищих навчальних закладів України ІІІ – ІV рівня 
акредитації. 

Від нашого ВНЗ у олімпіаді брали участь студенти гр. ОМТ-03д 
Олена Поле-генько та Євген Бабаченко. Результатом олімпіади 
стало нагородження наших студентів дипломами (на фото — 
вони на засіданні Вченої ради ЗДІА). Треба відзначити високий 
рівень організації проведення вищеозначених олімпіад, щирий 
прийом учасників зі всієї України, цікаві та корисні екскурсії до 
виробничих підприємств. Хочеться подякувати організаторам 
олімпіад у Дніпродзержинську та Харкові, а також ректорату нашої 
академії та особисто 
В о л о д и м и р у 
Івановичу Пожуєву 
за підтримку 
учасників олімпіад.

Жеребцов О.А.,  
Бєлоконь Ю.О

На початку засідання, як і минулого разу, ректор академії 
вручив нагороди — грамоти та посвідчення студентам-
науковцям. Про їхні досягнення більш докладно у мате-
ріалі, що поруч. Далі все відбувалося згідно з порядком 
денним засідання. Виступив Володимир Іванович Пожуєв 
з інформацією щодо реалізації рішень колегії МОНУ від 
02.03.2007 року і Правил прийому до ЗДІА в 2007 році.

Бурхливо пройшов звіт про роботу відділу міжнародних зв’язків 
начальника відділу Таміли Георгіївни Якутіної та голови  комісії 
Івана Федоровича Червоного. 

Про конкурсні справи та про представлення документів для 
присвоєння вченого звання доповідав Віталій Григорович Чуб. 
Одноголосно на посади завідувачів кафедр обрані: І. Г. Яковлева 
— зав. кафедрою ТЕ; Д. Г. Алексієвський — зав. кафедрою ЕС; С. 
В. Солодухін — зав. кафедрою ЕК.

Питання про рекомендацію на присвоєння почесного звання 
заслужений винахідник України, рекомендацію до видання 
методичних посібників, підсумки підвищення кваліфікації 
викладачів за 2006 рік, а також про підсумки наукової діяльності 
академії за 2006 рік були висвітлені проректором з НПР Сергієм 
Станіславовичем Кудієвським. Фрагменти з його виступу 
пропонуємо увазі читачів.

... Згідно з вимогами МОНУ організація наукової діяльності 
ВНЗ розглядається за трьома основними напрямками: а) обсяги 
виконаних НДДКР; б) результативність наукової діяльності, 
включаючи підготовку кадрів вищого рівня; в) науково-дослідна 
робота студентів.

Наукові дослідження проводилися на 30-ти кафедрах, в 5 спеціалі-
зованих науково-дослідних лабораторіях. Загальний обсяг 
виконаних НДР — 928,1 
тис.грн. Розподіл обсягів 
фінансування НДДКР по 
факультетах свідчить:  42% 
госпдоговірних робіт вико-
нують фахівці факультету 
будівництва та водних 
ресурсів. Від 11% до 17% — 
МФ, МТФ, ФЕЕТ. На інших 
4 факультетах фінансування 
наукових досліджень, в ос-
новному, забезпечується за 
рахунок держбюджетних 
надходжень. ...В аспірантурі 
здійснюється підготовка 
за 18 спеціальностями і 
навчаються 129 аспірантів... 
У минулому році була за-
фіксована найвища кількість 
захистів за попередні роки: 
15 кандидатських та одна 
докторська дисертації. Не 
було захистів на ФЕЕ і ФІТ. 
Найкращі показники на 
ФМФ, МТФ, ФБВР,  ФЕП...

Наукова діяльність сту-
дентів. Для участі в �� етапі�� етапі етапі 
Всеукраїнської студентської 
олімпіади було направлено 
41 найкращий студент, 
які змагались в конкурсах 
з 13 спеціальностей. 20 
студентів академії показали 
високий рівень підготовки 
та отримали заслужене відзначення оргкомітетів олімпіад. 
Ще низькою залишається активність студентів в конкурсах і 
зовнішніх конференціях. Тільки студенти з 10 кафедр в 2006 році 
взяли участь в таких заходах, на те існують об’єктивні причини. 
За результатами наукової роботи студентами академії було 
опубліковано 531 стаття і тез доповідей, з них самостійно — 425,  
подано 2 заявки на корисні моделі. Добрі слова необхідно сказати 
на адресу зав. кафедрами ФБМЕ, ЕС, ЕК, ФПП, Фінансів, ОіА, 
МКМ за цю роботу. До речі, слід зауважити, що до виконання 
НДДКР з оплатою в 2006 році було залучено 14 студентів, з них 
на ФБМЕ - 10, МКМ і ЕП - по 2 студента... 3 метою підвищення 
рівня наукової діяльності ЗД�А Вченою радою заверджено низку 
заходів.

 З 16 по 20 квітня в ЗДІА відбулася ХІІ науково-технічна конференція 
студентів, магістрантів, аспірантів і викладачів ЗДІА. Згідно з планом 
проведення конференція розпочалася 16 квітня пленарним засіданням, 
яке відкрив голова оргкомітету ректор ЗДІА В. І. Пожуєв. Аналіз науково-
дослідної роботи в ЗДІА зробив проректор з науково-педагогічної роботи 
проф. С. С. Кудієвський.  Після цього присутні розішлися по секціях, де й 
плідно проходила  робота згідно з програмою. 

Фоторепортаж і розповідь про секційну роботу — у наступному номері.


